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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi a helyzet a Csongrád városi elkerülőúttal?
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés 2006. 10. 24-i ülésnapján szóbeli kérdést intéztem a gazdasági é s
közlekedési miniszterhez a Csongrád városi elkerül ő út ügyében. Az akkori államtitkár úgy
fogalmazott, nem látja akadályát annak, hogy akár 2007-ben megkezd ődhessen a beruházás .

2007. szeptember 11-én kelt írásbeli kérdésemre az akkori gazdasági és közlekedés i
miniszter azt a választ adta, hogy a „ kivitelező kiválasztására irányuló pályázat kiírására
2008 . Ill. negyedévében kerülhet sor . A kivitelezési szerződés megkötését a Nemzeti
Infrastruktúra Fejleszt ő Zrt. (NIF Zrt .) 2008 . szeptemberére tervezi . ”

Azóta jóformán egy kapavágás sem történt az ügyben .

A fenti előzmények ismeretében kérdezem Miniszter urat : mikorra készül el a Csongrád
városi elkerülő út?

Várom válaszát!

Budapest, 2009 . június 10 .

Vincze László
országgyűlési képviselő
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